
Bestyrelsesmøde i Nyttehaven Sundvænget 

8. december 2022 

Deltagere:  Vibeke, Robert, Dorthe, Karin, Vilhelm og Jeanett 

Afbud: Mette 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 9.8.22 
Godkendt 
 

3. Meddelelser 

• Kun to medlemmer har meldt sig ud per d.d. 

• Et medlem reparerer alle foreningens stole mod betaling 

• Vandet blev lukket d. 3.12.22 grundet frost 

• Malingen er sat i frostsikker kælder 

• Der er konsulteret, og det er helt lovligt at sælge Nyttehavens honning til medlemmer, 
når der ikke er tale om erhverv. 

 
4. Evaluering af sæsonen. hvad skal vi gøre bedre næste år. 

• Vi opfordrer meget til, at alle betaler over betalingsservice, da det kræver meget 
administrativt arbejde, når der betales på anden vis 

• Samling og frokost kl. 12 til arbejdsweekender, så vi får sikret, at alt bliver klaret 

• Maling til huse skal sættes i system. Robert laver et forslag.  

• Individuel arbejdet er ikke en mulighed fremover. 

• Stigennemgang to gange om året bliver fremadrettet uden nogen dokumentation,  
såfremt sti-gruppen vurderer, at der skal gives bøde.  

 
5. Træfældning 
De fem træer, der blev godkendt til fældning på sidste års GF, bliver fældet d. 19.12.  
De fældes til 1-1.5m – ren stamme, mens mirabelle og poppel fældes til stub. Brænde til 
kløvning kan afhentes fra d. 20.12 – efter først til mølle princippet.  

 
 

6. Haven som "varig kolonihave" og udviklingsplan for Amager Strandpark 
Haven er ikke fredet, så vi kan ikke komme med i Udviklingsplanen. Kommunen ønsker 
heller ikke at lave haven ”varig nyttehave/kolonihave”.  Bestyrelsen har vurderet, at det 
ikke er formålstjenligt at kæmpe for sagen. Kolonihaveforbundet tager ønsket med til 
kommunen, og hvis der sker noget, går bestyrelsen ind i det igen.  



 
7. Fondsansøgninger 
Bestyrelsen kigger på Real Dania for at se, om der er mulighed for fondspenge, og under 
”øvrige projekter” er der måske mulighed for at ansøge Fonden om penge til samarbejde 
med Den Grønne Friskole og ukrainske flygtninge mm. Amager Østudvalg kan måske også 
være en mulighed. Dorthe og Karin arbejder videre med fondene.  
 
8. Antal havelodder pr. medlem 
Københavns Kommune og kolonihaveforbundet har meddelt at vi nu må bestemme antallet 
af medlemmer med 2 havelodder, men Bestyrelsen har besluttet, at vi fortsætter den 
naturlige nedbringelse af 2 havelodder pr. medlem i naturligt tempo, indtil alle medlemmer 
ad åre har 1 havelod.  
 
9. Generalforsamling 16 marts 2022 

 
     a) Hvem foreslår vi som dirigent? Susanne 
     b) Kontingentstigning for medlemmer med flere havelodder (se bilag)  Bestyrelsen er enig 
     c) Bagpladsen (se bilag) Bestyrelsen er enig, der stemmes først om A/B/C løsning i følge 
         haveplansoplæg og dernæst om, hvorvidt ukrainske flygtninge eller ventelisten skal have  
         rådighed over eventuelle højbede. 
     d) Tilføjelse til haveorden (se bilag) Bestyrelsen er enig i forslaget til indføjelse i  
          Haveordenen.  
     e) Budgetforslag 2023 inkl. status på økonomien 2022 (se bilag) 
          Gennemgået og godkendt 
 

10. Nyhedsbrev   
Stigennemgang, betalingsservice, et lod per medlem ud i fremtiden, opsigelsesfrist og 
træfældning med brændeafhentning. 

 
11. Næste møde 
D. 7.2.23 – Jeanett genopstiller ikke.  
 
12. Eventuelt 

• Projekt om nye vandingssystemer 

• Nye typer afgrøder i forbindelse med klimaforandringer 

• Etablere regnvandsbeholdere  

• Lægge siveslanger (ingen fordampning) 
 
 
Referent 
Jeanett  
8.12.22 


